

**2018 Olympic Day organized by the  
Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China  
Runner's Guide for 5km Fun Run**

1. **Date** : 24 June 2018 (Sunday)
2. **Assembly Time** : 7:30 am – 8:15 am
3. **Assembly Point** : Hong Kong Sports Institute (HKSI)
4. **Starting Time** : 8:30 am
5. **Event Ceremony** : 10:00 am
6. **Number Bib/  
Emergency  
Contact** : 
 

	a) Participants are requested to fill in the required information and emergency contact at the back of the number bib with waterproof pen.
	b) Participants should wear their number bibs in front of their chests. Participants without valid number bibs will be disbarred from participation by officials.
	c) Please bring along your number bib on the event date. It will not be reissued.
7. **Certificate** : Participants may collect the IOC certificate by presenting the number bib at the souvenir redemption counter at HKSI Badminton Hall after the event.
8. **Lucky Draw Session** : The Lucky Draw Session will start at **10:30 am**. Lucky draw ticket (which is attached to the Number bib) must be put into the lucky draw box **before 10:15 am** (Trade Promotion Competition Licence no. : 50422).
9. **Lucky Draw Prizes Redemption** : Winners must present the number bibs for prize redemption. If the winner fails to show up after three calls of the number drawn, the prize will be forfeited.
10. **Baggage Storage** : Baggage storage service will be provided for this event. Participants are advised not to bring any valuable items on the event day. The Organizer will not be responsible for any loss or damage of personal belongings.  
**Baggage service will be closed at 10:30 am.**
11. **Water Station** : Water Stations are available at the Assembly Point, the Course and the Finish Point. Please bring along the foldable cup souvenir provided or your own water bottle for water refill on event day.
12. **Course & Finish** : Running route and Finish point will be closed at 10:00 am.
13. **Transportation** : No parking will be provided at HKSI on event day. Participants are encouraged to use public transport on the event day. (Location Map of HKSI: <https://www.hksi.org.hk/location/>).
14. **Facilities** : Mobile Toilets are available at the venue. To avoid congestion, please reserve sufficient time for using the facilities before the start.
15. **Health Advice** : The weather condition on the event day is expected to be very hot and humid as it is held in summer. The Organizer suggests all participants to monitor their physical conditions are deemed fit and capable for participating in the event. In case you feel unwell during the event, you should immediately approach the event officials in the vicinity for assistance.
16. **Remarks** :
  - a) In case of inclement weather, the event may be cancelled. Public announcement will be made at radio stations from 5:45 am onwards on the event day. For enquiry on the event day, please call hotline: 2504 8560.
  - b) If the red/black rainstorm warning and/or tropical cyclone warning signal No. 8 is still in force at 6:00 am, or other inclement weather conditions, the event will be cancelled. The entry fee will NOT be refunded. Lucky draw will be cancelled. Participants may redeem their souvenir pack by presenting the number bib at the Reception, 1/F, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay from 28 June to 8 July 2018 (9:30 am – 8:00 pm, except 30 June and 7 July).
  - c) Entry fee is non-refundable once the entry has been accepted.
  - d) The Organizer reserves the right to amend and interpret the above regulations at any time, except Lucky Draw.
  - e) Lucky draw results will be published in Ming Pao and The Standard on 29 June 2018. Each participant can win one prize only. Winners need to present the number bib for prize redemption.
17. **Enquiry** : Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China  
2/F, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Hong Kong  
Telephone : (852) 2504 8560 Fax : (852) 2891 3657  
Website : www.hkolympic.org Email: secretariat@hkolympic.org

# 中國香港體育協會暨奧林匹克委員會主辦 2018 奧運日

## 個人 5 公里歡樂跑參加者須知

1. 日期 : 2018 年 6 月 24 日(星期日)
2. 集合時間 : 上午 7 時 30 分至上午 8 時 15 分
3. 集合地點 : 香港體育學院 (體院)
4. 起跑時間 : 上午 8 時 30 分
5. 活動典禮 : 上午 10 時正
6. 號碼布/  
緊急聯絡資料 : a) 每位參加者須在起跑前,用防水筆在號碼布背面填上緊急聯絡資料,並在跑步期間穿著上衣及緊扣號碼布於胸前。  
b) 號碼布應扣在胸前當眼處,以便工作人員辨認,否則大會工作人員有權要求有關人士離開賽道。  
c) 請於活動當日帶同號碼布到場,如有遺失,大會將不會補發有關物品。
7. 證書 : 參加者可於完成活動後憑號碼布於體院羽毛球館紀念品換領處換領完成證書乙張。
8. 幸運大抽獎 : 抽獎環節將於上午 10 時 30 分舉行。請於 上午 10 時 15 分前把附於號碼布上之抽獎券投入抽獎箱內。(推廣生意的競賽牌照號碼: 50422)
9. 領取抽獎獎品 : 中獎者必須出示號碼布領取獎品。中獎者倘若未能在大會宣佈中獎號碼三次後即時回應,則視作放棄中獎權利。
10. 行李寄存服務 : 此活動設有行李寄存服務,大會建議參加者切勿攜帶貴重物品到場,如有遺失或損壞,大會概不負責。行李寄存服務將於上午 10 時 30 分關閉。
11. 水站 : 水站設於起點、賽道及終點。請於活動當日攜帶大會紀念品摺疊水杯或自備水樽作為飲用清水之用。
12. 賽道及終點 : 賽道及終點將於上午 10 時正關閉。
13. 交通安排 : 體院當日將不設車輛停泊服務。參加者請盡量使用公共交通工具蒞臨會場。(體院路線圖: <https://www.hksi.org.hk/location/>)。
14. 會場設施 : 會場內設有流動洗手間,由於參加人數眾多,為免擠迫,請於起跑前預留足夠時間使用。
15. 健康提示 : 由於此活動舉行時正值炎夏,預計活動當日將會非常炎熱及潮濕。大會建議參加者於活動當日須留意個人的身體狀況,自行決定是否適合參加。於活動期間如有任何不適,請立即向附近的工作人員求助。
16. 備註 : a) 如活動當日天氣惡劣,活動將有可能取消。請於活動當日早上 5 時 45 分後留意電台廣播或致電熱線: 2504 8560。  
b) 如活動當日上午 6 時正,紅/黑色暴雨警告信號或八號熱帶氣旋警告信號仍然生效,或因天氣惡劣,活動將會取消,報名費將不獲發還。參加者可於 2018 年 6 月 28 日至 7 月 8 日期間(上午 9 時 30 分至晚上 8 時正,6 月 30 日及 7 月 7 日除外),憑號碼布到銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓一樓接待處領取紀念包乙份。逾期作廢。  
c) 報名一經接納,報名費概不發還。  
d) 主辦單位保留隨時修改及解釋以上章則的權利,幸運大抽獎除外。  
e) 抽獎結果將於 2018 年 6 月 29 日刊登於明報及英文虎報。
17. 查詢 : 中國香港體育協會暨奧林匹克奧委會  
香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 2 樓  
電話: (852)2504 8560 傳真: (852) 2891 3657  
網址: [www.hkolympic.org](http://www.hkolympic.org) 電郵: [secretariat@hkolympic.org](mailto:secretariat@hkolympic.org)